
jeg syntes det er helt hen i vejret, at der er nogen som skal bestemme om folket må dampe eller ej! 

Vi har vores menneske rettigheder til at træffe vores egen beslutninger. Personligt har jeg astma, og 

røg cigaretter før hvis jeg næsten ikke kunne trække vejret. Efterfølgende skiftede jeg til e-cigaretter 

og har fået meget bedre lunge funktion og bruger næsten ikke min astma medicin mere. Dog er det 

fink nok at der kommer regler om at produkterne skal være sikre m.m. Men at forbyde det eller 

sætte skatter på syntes jeg ikke er ok!  
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